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Referat 
FNF Rogaland styremøte 

Dato: Tirsdag 25. oktober kl. 15:00 

Sted: Ryfylke friluftsråd 

Til stede: Inger Karin, Øystein, Odd Helge, Ivar, Hans Olav, Ingvild, 

Saksliste 
71/22 Dagsorden 

- Godkjenning av saksliste og referat
o ok

- Saker til eventuelt
o ok

72/22 Dialogmøte mellom FNF og Statsforvalteren 28.10 O-Sak 
- Disse sakene blir tatt opp

o Endre presenterer FNF og snakker om målsetningen vår om
myndighetskontakt.

o Tap av restnatur på Jæren (Myr, våtmarksområder og vernskog). FNF og
enkeltorganisasjoner er bekymret og har klagd på flere kommunale vedtak
som Statsforvalteren har behandlet.

o Naturrestaurering og habitatforbedring. Sjøørretprosjektet opplever at lang
saksbehandlingstid gjør det utfordrende å gjøre tiltak i vassdrag.

o Formidling av verneverdier og ferdselsrestriksjoner. FNF ønsker større grad av
formidling ved verneområdene i Rogaland. Spesielt i områder der det er
mange som ferdes.

o Bygging av veier etter landbruksveiforskriften. FNF er bekymret for bygging av
tap av natur ved bygging av veier etter landbruksveiforskriften. Dette gjelder
både landbruksveier og skogsbilveier. Vi ønsker å få en oversikt over hvor
mange kilometer med vei som er bygget de siste 10 årene.

o Bygging av anleggsveier i forbindelse med opprustning av nettkapasitet.
Statnett og nettoperatørene oppgraderer linjenettet. FNF har oppdaget flere
tilfeller der anleggene ikke er i tråd med vedtatt MTA-plan. Vi ønsker å bli
kjent med Statsforvalterens rolle i disse utbyggingene. Dette gjelder spesielt
endringer som blir gjort etter at MTA-plan er godkjent.

o Vindkraft til land og havs. FNF er bekymret for ny utbygging på land og
utbygging til havs. Vi er også nysgjerrig på hvilken rolle Statsforvalteren har
når vindkraftsakene skal behandles etter plan- og bygningsloven.

o FNF ønsker en oppdatering fra Statsforvalteren for status på de fem pågående
vernesaken i Rogaland.

o Drøfting av fremtidig møtestruktur mellom FNF og Statsforvalteren.

73/22 Søknad om tilslutning til FNF fra Frilager Nord-Jæren 
- Frilager Nord-Jæren søker om å bli med i FNF.
- Forslag: Styret anerkjenner den viktige posisjonen Frilager har fått for friluftslivet i

Rogaland. Det vil være en positivt for FNF samarbeidet å få innspill fra Frilager.
Styrets innstilling til årsmøtet er å godkjenne tilslutningen.

- Utsettes til neste styremøte
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74/22 Årsmøtet 2023 
- Hold av datoen er sendt ut 
- Koordinator foreslår Viste Strandhotell 

o OK 
- Mulige steder for befaring 

o Kvernbekken – Habitatforbedring  
o Hålandsvannet – Store miljøutfordringer  
o Besøke Frilager – Delingsøkonomi  
o Ny speiderbase v/Stokkavannet  

- Koordinator bestiller Viste Strandhotell 
 
75/22 Ulovlighetsoppfølging i Daladalen – 420kv Lyse-Fagrafjell 

- STF har jobbet for å belyse Statnetts virksomhet i Daladalen. Her er det gjort 
omfattende anleggsarbeid som ikke ligger inne i MTA-plan. 

- Koordinator har bistått og blir med på befaring og kartlegging av mulig ulovlige tiltak 
torsdag 2. november. 

- Målet er å lage en enkel håndbok/strategi for å følge opp Statnett sin 
anleggsvirksomhet etter vedtatt MTA-plan. 

- Styret mener det er viktig å få belyst mulig ulovlig anleggsvirksomhet. Styret 
oppfordret STF til å utgiftsføre dronebruk slik at FNF kan få dekket det.  

 
76/22 Gjennomgang av spillemiddelordningen  

- Kultur- og likestillingsdepartementet skal revidere spillemiddelordningen 
- De inviterer til møte mandag 5. desember.  

o Rogaland fylkeskommune er vertskap 
o Møtet blir 11-14 på Atlantic 

- I Møre og Romsdal gav FNF skriftlig uttalelse til KLD i forkant av møtet.  
- Koordinator ønsker innspill fra styret på om saken skal prioriteres av FNF og om det 

skal sendes skriftlig uttalelse fra oss. 
- Koordinator videresender invitasjonen.  

o Avventer videre oppfølging til etter møte i desember. 
 
77/22 Møtekalender 2023 

- Forslag: Styret godkjenner møtekalenderen 
o Legger inn andre lokaler og sender ut på nytt 

 
78/22 Kyststi Jærstrendene O-Sak 

- Øystein orienterer om traseen for kyststien og kartene som skal lages 
- Styret kommer med evt. innspill 

 
79/22 Hyttebygging på Nord-Hidle 

- Norgeshus planlegger 18 hytter ved Jektessundet på Nord-Hidle 
- I tråd med kommuneplanen, men noen av hyttene er lagt i strandsonen 
- Utbygger mener det ikke trengs konsekvensutredning 
- Forslag: FNF gir beskjed om at det kreves konsekvensutredning og at hyttene som 

ligger i strandsonen tas ut 
o ok 

 
  

https://fnf-nett.no/uttalelser-horinger/wp-content/uploads/sites/19/2022/09/Brev-til-motet-med-dept-20-okt-2022-sendt-16-sept-2022.pdf
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80/22 Økonomirapportering O-Sak 
- Koordinator viser regnskap opp mot budsjett 
- Tatt til orientering 

 
81/22 Orientering fra koordinator 

- Koordinator venter barn i mars og vil da ta ut to uker fødselspermisjon. Det vil ikke 
være vikar i den perioden. 

- Koordinator har dialog med daglig leder for FNF nasjonalt om avvikling av 
foreldrepermisjon. Det er enda ikke avklart en start og sluttdato, men forventet start 
er oktober 2023. Det er heller ikke avklart i hvilken størrelsesprosent permisjonen skal 
tas ut. Når dette er avklart må man rekruttere en vikar for perioden. 

- Koordinator holder styret orientert om videre utvikling. 
 
82/22 O-Saker 

- Klage på konsesjon for offshore demonstrasjonsanlegg for flytende energiproduksjon 
utenfor Karmøy 

- Levert uttalelse til kommuneplan i Sola og samfunnsdel i Lund. 
- Sendt anmodning om kopi av godkjenning av hogst i vernskog i Stavanger. På vegne 

av Stavanger faglig råd. 
- Koordinator deltok på friluftslivssamling i Trondheim 19.10. Arrangert av 

Miljødirektoratet.  
- Høringsradaren får varslingsfunksjon. Blir lansert i løpet av oktober. 
- Statens Vegvesen har delvis tatt Stavanger Faglig råds uttale til omlegging av tursti 

v/motorveien til følge. Det blir lagt inn en bestemmelse om at anleggsperioden 
brukes til å tilbakeføre gamle traseer til naturområder.  

- Hans Olav deltok representerte FNF i oppstartsmøte for ny fylkesdelplan for kultur. 
-  

 
 
83/22Eventuelt 

- Planprogram for regionalplan for Preikestolen og Lysefjordområdet er lagt ut for 
høring. Frist 1. desember 

o Koordinator sender høringsuttalelse. Spørsmål som vil være sentrale. 
o Hva er fylkeskommunens intensjon med planen? 
o Hvordan skal regionalplanen avgrenses? 
o Presiserer naturen som grunnlag for planen.  
 

 
Vedlegg:  
FNF Rogaland, SVG, Haugalandet 

- Styremøte:  
29. november 

 
Koordinators andre møter, befaringer og fravær: 

 
Kommende seminarer/konferanser/arrangement - listen m. koblinger legges ut på FNF-
nett.no/Rogaland og/eller https://fnf-nett.no/laer-mer/ : 
 
Se Høringsradaren for kommende høringer 

https://fnf-nett.no/rogaland/wp-content/uploads/sites/19/2022/10/Klage-pa-vedtak-Offshore-demonstrasjonsanlegg-utenfor-Karmoy.pdf
https://fnf-nett.no/rogaland/wp-content/uploads/sites/19/2022/10/Klage-pa-vedtak-Offshore-demonstrasjonsanlegg-utenfor-Karmoy.pdf
https://fnf-nett.no/uttalelser-horinger/wp-content/uploads/sites/19/2022/10/Horingsuttalelse-ny-kommuneplan-2022-2040-Sola-kommune.pdf
https://fnf-nett.no/uttalelser-horinger/wp-content/uploads/sites/19/2022/10/Samfunnsplan-Lund-kommune.pdf
https://fnf-nett.no/uttalelser-horinger/wp-content/uploads/sites/19/2022/10/Anmodning-om-kopi-av-godkjenning-av-hogst-i-vernskog.pdf
https://fnf-nett.no/laer-mer/
https://hoeringsradaren.no/

